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Brouwerij De Ridder krijgt nieuwe invulling
De kogel is door de kerk. Brouwerij De Ridder - een Deurns icoon - hee�  na jarenlange 
verwaarlozing een nieuwe bestemming gekregen. En wat voor één! Uit negen verschillende 
inzendingen koos de jury een project van Andante, Centrum Geestelijke Gezondheids-
zorg, Miss Miyagi, Placemakers en ’t Speelscholeke.

Brouwerij De Ridder spreekt tot de verbeel-
ding. Het is een stille getuige van een tijd 
waarin het Cogelsplein het centrum van 
Deurne vormde, toen nog een dorp. Een 
tijd waarin het café ‘De witte hert’ op de 
hoek en zijn brouwerij, net zoals de kerk 
en het gemeentehuis, deel waren van het 
dagelijks dorpsleven.

Multifunctionele ruimtes

De brouwerij heeft vandaag nog altijd het 
karakter van weleer. Dat blijft ook 
behouden. Andante voorziet in het gebouw 
praktijk- en atelierruimtes voor specialis-
ten, zoals een houtatelier, dansstudio en 
bewegingstherapie. Die ruimtes kunnen 
ook gebruikt worden door scholen, lokale 
verenigingen en buurtbewoners. Het 
gedeelte aan de bestaande koer kan 
ingevuld worden door een buurtcafé, 
verenigingslokaal, kantoren,… De ontwik-
kelaar voorziet in ‘de kathedraal’ van de 
brouwerij ook negen ruime woningen.

“Het totaalplaatje voor Deurne is nu hele-
maal af”, aldus districtsburgemeester Tjerk 

Sekeris. “De ontwikkeling van de brouwerij 
gaat voor dit stukje van Deurne hetzelfde 
betekenen als de renovatie van Brouwerij 
De Koninck voor Oud-Berchem. Voeg 
daarbij de heraanleg van de Lakborslei, de 
Frank Craeybeckxlaan, de opwaardering 
van de oude parochie, de aanstraling van 
de Sint-Fredeganduskerk en het vredes-
gerecht en alles valt stilaan op zijn plaats. 
Deurne is en blijft een 
plaats waar het goed is 
om te wonen, werken 
en leven.”

Tjerk Sekeris
Districtsburgemeester

Wist je dat?
  Iedere wijk voortaan een eigen wijkverantwoordelijke heeft?

In het verleden organiseerden we vaak wijkbezoeken om in contact te komen met de burger. 
De coronacrisis maakte die bezoeken jammer genoeg onmogelijk. Daarom hebben we een 
netwerk van wijkverantwoordelijken uitgerold. Elke wijk in Deurne kreeg een persoon toegewezen 
waar de bewoners met hun vragen en problemen bij terecht kunnen. Via die contactpersonen 
wil de N-VA dicht bij de mensen staan en luisteren naar wat hen bezighoudt.

Beste lezer

2020 ligt achter ons en we weten 
allemaal waarom we liever niet in de 
achteruitkijkspiegel kijken. Sta ons toch 
toe om dat nog één keer te doen. Onze 
sterke ploeg is nu twee jaar aan de 
slag. Het werk is nooit af en altijd beter 
doen is het devies, maar we mogen 
tevreden terugblikken op het parcours 
dat we al hebben afgelegd. Dat hebben 
we in grote mate te danken aan onze 
stille krachten achter de schermen. 
Hoog tijd om hen eens in de kijker te 
zetten. Ze vertellen u graag over hoe 
zij met veel passie en engagement het 
verschil maken voor de Deurnenaar.

Namens al onze bestuursleden wens 
ik jullie allen een gezond, voorspoedig 
en vreugdevol 2021. Ons voornemen 
is alvast duidelijk: ook in het nieuwe 
jaar bouwen we verder aan een sterk, 
ondernemend, veilig, proper, sportief, 
warm en gezellig Deurne.

Peter Wouters
Voorzitter
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Een terug- en vooruitblik van onze districtsraadsleden

Malgorzata Zgnilec
In 2007, toen ik 26 was, kwam ik naar België. Mijn man vond hier een job, dus volgde ik hem. 
Iets later ging ook ik aan de slag en werd ons eerste kindje Bart geboren. Een belangrijke vraag 
stelde zich: bouwen we onze toekomst verder uit in België of keren we terug naar Polen? We 
kozen voor de eerste optie. Na drie jaar hard werken, kochten we een huis in Deurne en volgde 
ik een cursus Nederlands. Via vrienden sloot ik me aan bij de N-VA.

Ondertussen stelde ik me kandidaat voor de districtsraad van Deurne en werd wonderwel 
verkozen. Om mijn Nederlands te verbeteren, ga ik af en toe naar de bibliotheek. Daar merkte 
ik dat de meeste districtsbibliotheken beschikken over leesboeken en informatieve boeken in 
verschillende talen: Nederlands, Frans, Engels, Duits, Italiaans, Spaans en Portugees. Poolse 
boeken waren er op dat moment nog niet voorhanden. Ik ben dan ook trots op de uitbreiding 
van de collectie van onze Deurnse bibliotheek Couwelaar met een 300-tal boeken in het Pools.

Mascha Van Huffelen
Mijn parcours als raadslid is enigszins speciaal. Ik heb mijn eed afgelegd tijdens de eerste corona-
golf. Ik heb slechts één fysieke districtsraad bijgewoond, alle andere raden en commissies werden 
digitaal afgehandeld. Toch heeft me dat niet weerhouden om hard te werken aan de punten die 
me nauw aan het hart liggen.

Zwerfvuil is iets waar veel Deurnenaars van wakker liggen. Samen met mijn collega Alain 
Hoeckx, hebben we op de Schotensesteenweg een aantal vuilbakken laten verplaatsen waardoor 
er op het kruispunt met Frans Van Heembeecklaan een problematische plek werd aangepakt. 
Zwerfvuil is mijn stokpaardje waar ik de komende jaren nog meer wil op inzetten.

Momenteel is er ook maar één voetbalclub in Deurne die over een grote meisjeswerking beschikt, 
namelijk Groenenhoek. Dat moet beter voor een groot district als Deurne. Samen met schepen 
van Sport Elke Brydenbach, zou ik dat graag veranderen. Maar bovenal wil ik een raadslid zijn 
die luistert naar hun bezorgdheden van de Deurnenaar en die meeneemt in het beleid.

Alain Hoeckx
In mijn eerste jaar als raadslid focuste ik mij 
op propere straten en parken. Ik zette mij ook 
in om nauwere banden met de lokale hande-
laars te creëren. Ik durf te stellen dat we het 
afgelopen jaar grote stappen gezet hebben op 
verschillende domeinen, maar voor mij 
persoonlijk zijn de volgende erg bijzonder:

• De oprichting van de Lokale Economieraad 
en een nieuwe winkelvereniging. Het resultaat 
was meteen merkbaar, talloze acties en 
initiatieven zagen het levenslicht. Dat komt 
zowel de bedrijven als de consument ten goede.

• Op aangeven van een buurtbewoner hebben 
we voor een betere spreiding van de vuilnis-
bakken in het Ertbruggebos kunnen zorgen. 
De straatkanten van het bos zijn properder dan 
ooit. Er is nog veel werk, maar we maken wel 
degelijk het verschil met ons district. 

• Je kon er niet naast kijken: het afgelopen jaar 
was er meer dan ooit sfeer en gezelligheid in de 
straten van Deurne. Zo riepen we de Deur-
nenaar op om een winterpakket aan te vragen 
en mee te zorgen voor licht in deze donkere 
tijden. Diverse handelskernen werden voor-
zien van kerstverlichting en versiering. Ook 
de bomen aan AZ Monica werden verlicht, in 
samenwerking met het ziekenhuis. Hartelijk 
dank voor alle inspanningen!



Antwerpen zal bruisen als nooit tevoren
“We zijn begonnen aan het jaar van de 
gestage ‘bevrijding’ van het coronavirus. 
Antwerpen is goed voorbereid om elk 
vaccin dat we krijgen snel, veilig en 
vlot toe te dienen. Zo kunnen we onze 
horeca heropenen en opnieuw grotere 
sociale, sportieve en culturele evene-
menten organiseren. De lijst om in te 
halen, is lang: de Ten Miles, de Sinksen-
foor, de kerstmarkt … Antwerpen zal 
bruisen als nooit tevoren. Het wordt 
één groot en langgerekt bevrijdings-
feest. Het is nog even doorbijten. Maar 
de beloning zal groot zijn.”

Geef ons 100 dagen
“2021 is het jaar dat we onze vrijheid heroveren op 
het virus. We organiseren de grootste vaccinatie-
campagne ooit volgens het principe ’s morgens in 
de koelkast, ’s avonds in een lichaam. We hanteren 
een zeer eenvoudige tweesporenstrategie:

•  Spoor 1: Mensen komen naar het vaccin op 
Spoor Oost.

•  Spoor 2: Voor wie dat niet mogelijk is, komt 
het vaccin naar de mensen.

Indien de vaccins en het nodige materiaal kunnen 
volgen, zullen vanaf maart honderdduizenden 
Antwerpenaars gevaccineerd zijn in 100 dagen 
tijd. U kan op ons rekenen!”

De N-VA voor u aan het werk

Peter Wouters, schepen van Sport

Dank aan alle medewerkers van de stad
“Ik wil alle medewerkers van de stad 
uitdrukkelijk bedanken omdat ze de 
dienstverlening aan de Antwerpenaren 
de voorbije lastige maanden maximaal 
gegarandeerd hebben. Van het testdorp 
tot de kinderopvang, van de loketten 
tot de hulpdiensten en de sociale zorg: 
alle stadsmedewerkers toonden hun 
inzet, veerkracht en flexibiliteit. We 
hebben in de coronacrisis ook veel 
geleerd. Zo kunnen we opnieuw 
stappen vooruit zetten in een loket-
werking op maat: minder administra-
tieve rompslomp en een dienst-
verlening die zich aanpast aan de 
burger, en niet omgekeerd.”

Nabilla Ait Daoud, schepen van 
Loketwerking en Personeel

Test uw kennis én benen met de 
Antwan-wandelquiz
“Wandelen bleek in 2020 de ideale bubbel-
activiteit. Mede daarom stippelde Sporting A
de leuke, laagdrempelige en innovatieve 
Antwan-wandelquiz uit. Nog tot het einde 
van de krokusvakantie, en dat in vier 
parken in de districten Antwerpen, Deurne, 
Ekeren en Hoboken, nodigt de stad 
Antwerpse gezinnen uit om zich op sleep-
touw te laten nemen door Sporting A-
mascotte Antwan. De ideale gelegenheid 
om uw wandelbenen en sportieve kennis te 
testen. Met de lancering bij het begin van 
het nieuwe jaar speelt de stad ook in op het 
goede voornemen van veel Antwerpenaars 
om meer te bewegen.”
Alle info op www.sportingA.be/antwan

Provinciaal investeringsbeleid zorgt 
voor economische impuls
“Ondanks corona blijft de provincie 
Antwerpen financieel op koers. In 
2021 investeert ze bijna 40 miljoen 
euro, een economische impuls in 
deze tijden. Ruim 10 miljoen gaat 
naar de aanleg van fietsostrades, 
een speerpunt in het provinciale 
mobiliteitsbeleid. Daarnaast voor-
zien we 4 miljoen euro aan subsidies 
voor de aanleg en verbetering van 
fietspaden. En om kwaliteitsvol 
onderwijs te garanderen, investeert 
de provincie ruim 11 miljoen euro 
in schoolgebouwen en school-
infrastructuur.”

Luk Lemmens, eerste gedeputeerde

Bart De Wever, burgemeester Fons Duchateau, schepen van Gezondheidszorg

Antwerpen-Zuid krijgt eigen ‘Central Park’
“Begin december gaven we de 
aftrap voor het nieuwe park 
op de Gedempte Zuiderdok-
ken, waar ik als schepen én 
buurtbewoner reikhalzend 
naar uitkijk. In de zomer van 
2021 starten we met de aanleg 
van het park met paden, 
groenvakken, speeltuinen en 
een sportveld en in het najaar 
van 2021 met de aanplanting 
van bomen, struiken en plan-
ten. Ik ben ervan overtuigd: wat Central Park is voor 
New York, dat wordt deze plek voor Antwerpen-Zuid!”

Een fi ets- en wandelbrug over de Schelde
“Het Vlaamse Gewest en de 
stad Antwerpen zijn het eens 
om een brug over de Schelde 
te bouwen voor fietsers en 
voetgangers ter hoogte van de 
Kennedytunnel. De brug moet 
een belangrijke bijdrage leveren 
aan de Antwerpse modal shift. 
Samen met de toekomstige 
fietserstunnel in de nieuwe 
Scheldetunnel tussen het 
Sint-Annabos en het Noordkasteel, maakt ze de ‘fietsring’ 
rond de stad compleet. Daarnaast zal de brug voor de stad 
een opvallend landschapselement zijn. Het panorama vanop 
de brug wordt uniek.”

Annick De Ridder, 
schepen van Stadsontwikkeling

Koen Kennis, schepen 
van Mobiliteit
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Vlaams Parlement viert gouden jubileum
Het Vlaams Parlement gedenkt in 2021 
een gouden jubileum. Met een thema-
nummer van het tijdschrift Newsweek, 
dat ook in de krantenwinkel te koop 
is, trapt het Vlaams Parlement zijn 
jubileumjaar af. “Voor de organisatie van 
verdere activiteiten moeten we uiteraard 
afwachten hoe de coronapandemie 
verder zal evolueren. We weten nog niet 
wat de volgende maanden ons zullen 
brengen. Maar ik weet wel dat de weg 
naar Vlaams zelfbestuur die we 50 jaar 
geleden zijn ingeslagen, het beste is 
wat ons als Vlaamse gemeenschap kon 
overkomen”, stelt parlementsvoorzitter 
Liesbeth Homans.

Liesbeth Homans, Vlaams Parlementsvoorzitter

Cyberveiligheid garanderen
In het federaal parlement zal uw 
Antwerpse volksvertegenwoordiger 
Michael Freilich nu ook alle dossiers 
rond cyberveiligheid opvolgen. Hij 
heeft op dat vlak al professionele 
ervaring. “Cyberaanvallen worden 
steeds frequenter en dat op alle 
niveaus: tegen infrastructuur van de 
staat, tegen onze bedrijven en ook 
tegen particulieren.” Voor Freilich is 
het duidelijk dat de Belgische overheid 
tekortschiet op dit gebied. Om dat 
aan te kaarten, komt hij met een eigen 
actieplan.

Michael Freilich, Kamerlid

Extra steun voor nieuwe cultuurzender 
Podium 19
“‘Als Mozes niet naar de berg kan, moet 
de berg wel naar Mozes’ moeten de zeven 
grote Vlaamse kunstinstellingen gedacht 
hebben. Samen richtten ze een nieuwe 
cultuurzender op: Podium 19. Vlaams 
minister van Cultuur Jambon maakte 
er 460.000 euro extra voor vrij. Van 
donderdag tot zondag krijgt u elke avond 
twee premières aangeboden van verschil-
lende cultuurhuizen. Alle disciplines 
komen aan bod: pop en rock, klassieke 
muziek, podiumkunsten, kinderproduc-
ties, literatuur, jazz en wereldmuziek.” 

Ontdek de programmatie op www.podium19.be

Manuela Van Werde, Vlaams Parlementslid

Achter de schermen in het parlement

Uw N-VA-stem in de gemeenteraad

Praktijktesten op de huurmarkt: 
sensibilisering, geen repressie
“Tijdens het praktijktestendebat riep 
ik op om naar de cijfers te kijken. Want 
wat leren we daaruit? Niet racisme is 
het hoofdprobleem, wel vooroordelen 
versus vrouwen, mensen met een 
beperking en mensen met een vreemde 
achternaam. Al die vooroordelen 
komen samen in één centrale vraag: 
“Kunnen deze mensen de huur wel 
betalen?” Neem discriminatie serieus, 
maar luister ook naar de bekommer-
nissen van verhuurders. Zij staan open 
om zich correct te laten informeren en 
zo vooringenomenheid weg te werken.”

Els van Doesburg, gemeenteraadslid

Fietsen tegen kanker
Antwerpen is dé Vlaamse sportstad bij uitstek. En het hart van de Antwerpenaar voor 
goede doelen is groot. Ook dit jaar zetten we dat nog eens extra in de verf: N-VA Stad 
Antwerpen zal opnieuw een wielerploeg afvaardigen die tijdens het hemelvaartweekend 
1.000 kilometer zal fietsen ten voordele van Kom op tegen Kanker. 
Kijk op www.n-va.be/antwerpen hoe ook u kan helpen.

Antwerpen heeft eindelijk een volkslied
“Na het overlijden van Stranger Bob Van Staeyen 
(84) stelde ik tijdens de gemeenteraad van november 
voor om Antwerpen te geven waar het al jaren recht 
op heeft: een eigen warm en herkenbaar volkslied. 
Bijna unaniem – enkel Groen stemde tegen – werd 
‘Antwaarpe’, een tijdloze meezinger voor jong en oud, 
goedgekeurd. Hiermee zal de band tussen Antwerpen 
en de Strangers er voor altijd zijn. Rust in vrede, Bob, 
en dank u wel voor alles!”

Moretusburg: fabriek en bewoning verzoenen
Vorig jaar raakte bekend dat de loodwaarden in het 
bloed van kinderen in de wijk Moretusburg weer gestegen 
waren, ondanks de verregaande inspanningen van 
Umicore om dit te verhinderen. De oplossing die uit de 
bus kwam, is de aanleg van een groene bufferzone vlak 
bij de fabriek. Umicore wil daarvoor panden opkopen. 
“We hebben er in de gemeenteraad uitdrukkelijk voor 
gepleit om het vrijwillige karakter van de verkoop 
te garanderen, de inwoners van Moretusburg steeds 
correct en tijdig te informeren en het district nauw te 
betrekken”, zegt gemeenteraadslid Franky Loveniers. “In het belang van de bewoners 
willen en mogen we nu eenmaal niets aan het toeval overlaten bij de uitwerking van 
deze toch wel ingrijpende oplossing.”
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Johan Klaps, fractievoorzitter 
gemeenteraad

Franky Loveniers,
gemeenteraadslid

www.n-va.be/antwerpen
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Antwerpen zal bruisen als nooit tevoren
“We zijn begonnen aan het jaar van de 
gestage ‘bevrijding’ van het coronavirus. 
Antwerpen is goed voorbereid om elk 
vaccin dat we krijgen snel, veilig en 
vlot toe te dienen. Zo kunnen we onze 
horeca heropenen en opnieuw grotere 
sociale, sportieve en culturele evene-
menten organiseren. De lijst om in te 
halen, is lang: de Ten Miles, de Sinksen-
foor, de kerstmarkt … Antwerpen zal 
bruisen als nooit tevoren. Het wordt 
één groot en langgerekt bevrijdings-
feest. Het is nog even doorbijten. Maar 
de beloning zal groot zijn.”

Geef ons 100 dagen
“2021 is het jaar dat we onze vrijheid heroveren op 
het virus. We organiseren de grootste vaccinatie-
campagne ooit volgens het principe ’s morgens in 
de koelkast, ’s avonds in een lichaam. We hanteren 
een zeer eenvoudige tweesporenstrategie:

•  Spoor 1: Mensen komen naar het vaccin op 
Spoor Oost.

•  Spoor 2: Voor wie dat niet mogelijk is, komt 
het vaccin naar de mensen.

Indien de vaccins en het nodige materiaal kunnen 
volgen, zullen vanaf maart honderdduizenden 
Antwerpenaars gevaccineerd zijn in 100 dagen 
tijd. U kan op ons rekenen!”

De N-VA voor u aan het werk

Peter Wouters, schepen van Sport

Dank aan alle medewerkers van de stad
“Ik wil alle medewerkers van de stad 
uitdrukkelijk bedanken omdat ze de 
dienstverlening aan de Antwerpenaren 
de voorbije lastige maanden maximaal 
gegarandeerd hebben. Van het testdorp 
tot de kinderopvang, van de loketten 
tot de hulpdiensten en de sociale zorg: 
alle stadsmedewerkers toonden hun 
inzet, veerkracht en flexibiliteit. We 
hebben in de coronacrisis ook veel 
geleerd. Zo kunnen we opnieuw 
stappen vooruit zetten in een loket-
werking op maat: minder administra-
tieve rompslomp en een dienst-
verlening die zich aanpast aan de 
burger, en niet omgekeerd.”

Nabilla Ait Daoud, schepen van 
Loketwerking en Personeel

Test uw kennis én benen met de 
Antwan-wandelquiz
“Wandelen bleek in 2020 de ideale bubbel-
activiteit. Mede daarom stippelde Sporting A
de leuke, laagdrempelige en innovatieve 
Antwan-wandelquiz uit. Nog tot het einde 
van de krokusvakantie, en dat in vier 
parken in de districten Antwerpen, Deurne, 
Ekeren en Hoboken, nodigt de stad 
Antwerpse gezinnen uit om zich op sleep-
touw te laten nemen door Sporting A-
mascotte Antwan. De ideale gelegenheid 
om uw wandelbenen en sportieve kennis te 
testen. Met de lancering bij het begin van 
het nieuwe jaar speelt de stad ook in op het 
goede voornemen van veel Antwerpenaars 
om meer te bewegen.”
Alle info op www.sportingA.be/antwan

Provinciaal investeringsbeleid zorgt 
voor economische impuls
“Ondanks corona blijft de provincie 
Antwerpen financieel op koers. In 
2021 investeert ze bijna 40 miljoen 
euro, een economische impuls in 
deze tijden. Ruim 10 miljoen gaat 
naar de aanleg van fietsostrades, 
een speerpunt in het provinciale 
mobiliteitsbeleid. Daarnaast voor-
zien we 4 miljoen euro aan subsidies 
voor de aanleg en verbetering van 
fietspaden. En om kwaliteitsvol 
onderwijs te garanderen, investeert 
de provincie ruim 11 miljoen euro 
in schoolgebouwen en school-
infrastructuur.”

Luk Lemmens, eerste gedeputeerde

Bart De Wever, burgemeester Fons Duchateau, schepen van Gezondheidszorg

Antwerpen-Zuid krijgt eigen ‘Central Park’
“Begin december gaven we de 
aftrap voor het nieuwe park 
op de Gedempte Zuiderdok-
ken, waar ik als schepen én 
buurtbewoner reikhalzend 
naar uitkijk. In de zomer van 
2021 starten we met de aanleg 
van het park met paden, 
groenvakken, speeltuinen en 
een sportveld en in het najaar 
van 2021 met de aanplanting 
van bomen, struiken en plan-
ten. Ik ben ervan overtuigd: wat Central Park is voor 
New York, dat wordt deze plek voor Antwerpen-Zuid!”

Een fi ets- en wandelbrug over de Schelde
“Het Vlaamse Gewest en de 
stad Antwerpen zijn het eens 
om een brug over de Schelde 
te bouwen voor fietsers en 
voetgangers ter hoogte van de 
Kennedytunnel. De brug moet 
een belangrijke bijdrage leveren 
aan de Antwerpse modal shift. 
Samen met de toekomstige 
fietserstunnel in de nieuwe 
Scheldetunnel tussen het 
Sint-Annabos en het Noordkasteel, maakt ze de ‘fietsring’ 
rond de stad compleet. Daarnaast zal de brug voor de stad 
een opvallend landschapselement zijn. Het panorama vanop 
de brug wordt uniek.”

Annick De Ridder, 
schepen van Stadsontwikkeling

Koen Kennis, schepen 
van Mobiliteit
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Vlaams Parlement viert gouden jubileum
Het Vlaams Parlement gedenkt in 2021 
een gouden jubileum. Met een thema-
nummer van het tijdschrift Newsweek, 
dat ook in de krantenwinkel te koop 
is, trapt het Vlaams Parlement zijn 
jubileumjaar af. “Voor de organisatie van 
verdere activiteiten moeten we uiteraard 
afwachten hoe de coronapandemie 
verder zal evolueren. We weten nog niet 
wat de volgende maanden ons zullen 
brengen. Maar ik weet wel dat de weg 
naar Vlaams zelfbestuur die we 50 jaar 
geleden zijn ingeslagen, het beste is 
wat ons als Vlaamse gemeenschap kon 
overkomen”, stelt parlementsvoorzitter 
Liesbeth Homans.

Liesbeth Homans, Vlaams Parlementsvoorzitter

Cyberveiligheid garanderen
In het federaal parlement zal uw 
Antwerpse volksvertegenwoordiger 
Michael Freilich nu ook alle dossiers 
rond cyberveiligheid opvolgen. Hij 
heeft op dat vlak al professionele 
ervaring. “Cyberaanvallen worden 
steeds frequenter en dat op alle 
niveaus: tegen infrastructuur van de 
staat, tegen onze bedrijven en ook 
tegen particulieren.” Voor Freilich is 
het duidelijk dat de Belgische overheid 
tekortschiet op dit gebied. Om dat 
aan te kaarten, komt hij met een eigen 
actieplan.

Michael Freilich, Kamerlid

Extra steun voor nieuwe cultuurzender 
Podium 19
“‘Als Mozes niet naar de berg kan, moet 
de berg wel naar Mozes’ moeten de zeven 
grote Vlaamse kunstinstellingen gedacht 
hebben. Samen richtten ze een nieuwe 
cultuurzender op: Podium 19. Vlaams 
minister van Cultuur Jambon maakte 
er 460.000 euro extra voor vrij. Van 
donderdag tot zondag krijgt u elke avond 
twee premières aangeboden van verschil-
lende cultuurhuizen. Alle disciplines 
komen aan bod: pop en rock, klassieke 
muziek, podiumkunsten, kinderproduc-
ties, literatuur, jazz en wereldmuziek.” 

Ontdek de programmatie op www.podium19.be

Manuela Van Werde, Vlaams Parlementslid

Achter de schermen in het parlement

Uw N-VA-stem in de gemeenteraad

Praktijktesten op de huurmarkt: 
sensibilisering, geen repressie
“Tijdens het praktijktestendebat riep 
ik op om naar de cijfers te kijken. Want 
wat leren we daaruit? Niet racisme is 
het hoofdprobleem, wel vooroordelen 
versus vrouwen, mensen met een 
beperking en mensen met een vreemde 
achternaam. Al die vooroordelen 
komen samen in één centrale vraag: 
“Kunnen deze mensen de huur wel 
betalen?” Neem discriminatie serieus, 
maar luister ook naar de bekommer-
nissen van verhuurders. Zij staan open 
om zich correct te laten informeren en 
zo vooringenomenheid weg te werken.”

Els van Doesburg, gemeenteraadslid

Fietsen tegen kanker
Antwerpen is dé Vlaamse sportstad bij uitstek. En het hart van de Antwerpenaar voor 
goede doelen is groot. Ook dit jaar zetten we dat nog eens extra in de verf: N-VA Stad 
Antwerpen zal opnieuw een wielerploeg afvaardigen die tijdens het hemelvaartweekend 
1.000 kilometer zal fietsen ten voordele van Kom op tegen Kanker. 
Kijk op www.n-va.be/antwerpen hoe ook u kan helpen.

Antwerpen heeft eindelijk een volkslied
“Na het overlijden van Stranger Bob Van Staeyen 
(84) stelde ik tijdens de gemeenteraad van november 
voor om Antwerpen te geven waar het al jaren recht 
op heeft: een eigen warm en herkenbaar volkslied. 
Bijna unaniem – enkel Groen stemde tegen – werd 
‘Antwaarpe’, een tijdloze meezinger voor jong en oud, 
goedgekeurd. Hiermee zal de band tussen Antwerpen 
en de Strangers er voor altijd zijn. Rust in vrede, Bob, 
en dank u wel voor alles!”

Moretusburg: fabriek en bewoning verzoenen
Vorig jaar raakte bekend dat de loodwaarden in het 
bloed van kinderen in de wijk Moretusburg weer gestegen 
waren, ondanks de verregaande inspanningen van 
Umicore om dit te verhinderen. De oplossing die uit de 
bus kwam, is de aanleg van een groene bufferzone vlak 
bij de fabriek. Umicore wil daarvoor panden opkopen. 
“We hebben er in de gemeenteraad uitdrukkelijk voor 
gepleit om het vrijwillige karakter van de verkoop 
te garanderen, de inwoners van Moretusburg steeds 
correct en tijdig te informeren en het district nauw te 
betrekken”, zegt gemeenteraadslid Franky Loveniers. “In het belang van de bewoners 
willen en mogen we nu eenmaal niets aan het toeval overlaten bij de uitwerking van 
deze toch wel ingrijpende oplossing.”
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Johan Klaps, fractievoorzitter 
gemeenteraad

Franky Loveniers,
gemeenteraadslid

www.n-va.be/antwerpen
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DEURNE

We missen jullie!
Toen ik pas begon en alles nieuw en spannend 
was, zijn vooral de wijkbezoeken mij het meest 
bijgebleven. Het direct contact met de buurt en 
zijn bewoners was een heel leuke ervaring.

De gesprekken verliepen eerlijk en gemoedelijk 
over grote en kleine problemen. Soms waren ze ter 
plaatse oplosbaar, andere zaken werden naar de 
bevoegde personen doorgeseind. Zelfs tijdens de 
koude wintermaanden was er aan onze tent steeds 
een warm gevoel. Beste Deurnenaars, ik mis jullie 
en onze gezellige wijkbezoeken.

Hopelijk kunnen we de draad 
opnieuw opnemen van zodra we 
van deze rare situatie verlost zijn.

District Deurne zorgt voor warmte, licht en verbondenheid
Het districtsbestuur van Deurne bese�  dat in deze onzekere coronatijden bewoners 
elkaar een hart onder de riem kunnen steken door mee warmte, licht en verbonden-
heid te verspreiden. Het district Deurne wil hen daarbij helpen en voorziet gratis 
winterpakketten, postkaarten en a�  ches.

Elke Brydenbach, districtsschepen: “Via 
verschillende initiatieven wil het district 
Deurne een positief signaal de wereld 
insturen en het ‘Dees is wel Deurne-
gevoel’ optimaal verspreiden. Een gevoel 
van hoop en verbondenheid in deze 
bizarre tijden. Hierbij willen we dus graag 
een warme oproep doen aan al onze 
Deurnenaars: steek ‘s avonds een lichtje 
aan of stuur een hartverwarmende bood-

schap naar één van je buren, maar vergeet 
elkaar vooral niet. Laten we samen van 
ons district één groot lichtpunt maken.” 

Er werden in totaal maar 
liefst 6.000 pakketten 
op gehaald. Alles verliep 
uiteraard volledig 
coronaproof.

Nieuwe sorteerregels voor PMD en vaste ophaaldag vanaf dit jaar
Eindelijk is de PMD+ zak er. Eén zak voor meer plastiek, metalen en drankkartons. Zo gaat de Antwerpenaar nog beter 
 en minder restafval produceren. Gemeenteraadslid Koen Laenens is zeer tevreden dat schepen Fons Duchateau kiest voor 
een uitbreiding van de huidige zak en niet voor een nieuwe, roze zak.

“Ik heb in de gemeenteraad al verschillende keren de discussie gevoerd tegen de invoering van een extra, roze zak. Met dat scenario 
zouden er bijhorende sorteerregels komen. Dan hebben Antwerpenaren maar liefst vier zakken: een witte, groene, blauwe en roze 
zak. Stel je maar eens voor dat je dan op een klein appartementje woont. De sorteerder zou het bos door de bomen niet meer zien 
met al die verschillende vuilzakken. Dat kan niet de bedoeling zijn”, zei Koen Laenens tijdens de zitting van april 2017.

Meer plastic in de blauwe PMD-zak

Vanaf 2021 zijn er nieuwe sorteerregels voor de PMD-afvalfractie van toepassing. Er mogen vanaf nu meer 
plastic verpakkingen, zoals botervlootjes, yoghurtpotjes en plastic zakjes in de blauwe zak. Ook nieuw 
vanaf dit jaar is dat er in Antwerpen het hele jaar door een vaste ophaaldag voor huisvuil zal zijn. Geen 
gedoe meer met verschuivingen op feestdagen. Zo vereenvoudigt de stad haar dienstverlening en wil men 
de bewoners extra motiveren om afval correct aan te bieden.

Een kerstpakket voor onze leden
De N-VA is van nature een 
sociale beweging. Omdat 
we afgelopen jaar geen 
activiteiten konden 
organiseren, verraste 
N-VA Deurne haar leden 
dit jaar met een leuk 
kerstpakket.

In dat pakket vonden onze 
leden een pakje koffie, 
thee, een kaars, kleur-
potloodjes en pralines. 
Allemaal afkomstig van 
onze eigen Deurnse 
handelaars. Daarmee blijft 
de N-VA aantonen dat 
ze een partij van en voor 
ondernemers is.

Sonja Stoop
Bestuurslid



Vlaamse Regering voert strijd 
tegen sociale fraude op
Sociale woningen moeten terechtkomen bij de Vlamingen die 
ze ook echt nodig hebben. Dat is een zaak van rechtvaardig-
heid. Huurders van sociale woningen mogen dus geen ander 
huis bezitten. Ook niet in het buitenland.

Vlaams minister van Wonen Matthias Diependaele trekt vijf miljoen euro uit 
om sociale huisvestingsmaatschappijen ertoe aan te zetten om meer onder-
zoek te voeren naar sociale huurders die vastgoed bezitten in het buitenland. 
“Die vijf miljoen verdient zichzelf terug, want wie betrapt wordt, moet terug-
betalen wat hij onterecht kreeg”, zegt Diependaele.

Controle in het buitenland
Elke sociale huisvestingsmaatschappij in Vlaanderen kan daarvoor een beroep 
doen op een aantal privéonderzoeksbureaus. Die controleren in het buiten-
land of iemand al dan niet een woning in eigendom heeft. “De rechtspraak 
bevestigt ook dat het kan”, zegt Diependaele. “En nadien gebeurt er telkens 
een gerechtelijke toets.”

Als het van de N-VA afhangt, blijven 
de jongste kerncentrales open
Voor de N-VA draait ons energiebeleid rond zekerheid, betaal-
baarheid en duurzaamheid. Maar dat komt in het gedrang 
doordat de paars-groene federale regering koppig vasthoudt 
aan de sluiting van alle kerncentrales.

Een kernuitstap zorgt voor onzekerheid. Met zon en wind alleen komen we 
er niet. En de nieuwe gascentrales waarvoor paars-groen pleit, die staan er 
nog lang niet.

Wie zal dat betalen? Het is 134 miljoen euro per jaar goedkoper om de 
twee jongste kerncentrales langer open te houden. Daarbovenop komt de 
subsidiekost van minstens vijf miljard euro voor de gascentrales voor de 
volgende jaren. 

Ook de duurzaamheid komt in het gedrang. Kernenergie is CO2-neutraal. 
Maar gascentrales zijn even vervuilend als 500.000 extra wagens op de baan. 

“Een sociale woning moet 
terechtkomen bij wie ze echt 
nodig heeft. Dat is een zaak 
van rechtvaardigheid.”
Matthias Diependaele
Vlaams minister van Wonen
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De kernuitstap schiet tekort 
op het vlak van zekerheid, 
betaalbaarheid en duurzaamheid.
Het is niet verwonderlijk dat 
steeds meer energie-experts
aan de alarmbel trekken.”

“

Bert Wollants
Kamerlid
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